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Toelichting: 

In de bespreking van de herziening van het omgevingsplan, is uitgebreid gesproken over de 

bebouwing van de kust, juist omdat diverse partijen hier hun zorg over uitspraken. Niet het 

rijk maar de provincie gaat vanaf 2016 over de kust en de kustfundamenten. Om 

ongewenste bebouwing te voorkomen wordt een provinciale kustvisie ontwikkeld. De SP pleit 

hier voor een heldere regie bij de provincie. De SP wil voorkomen dat de Zeeuwse kust 

regieloos wordt volgebouwd . Het is duidelijk dat er meer mensen en organisaties (zie 

recente tv uitzendingen, websites en artikelen in de PZC) bebouwing van de kust ongewenst 

vinden.  

Voordat de kustvisie er is, zijn er al veel plannen en daadwerkelijke uitvoering van 
kustbebouwing zichtbaar. De SP wil dat volgens afspraak de provinciale kustvisie aangeeft 
wat langs de Zeeuwse kust is toegestaan en dat er voor die tijd geen nieuwe plannen en 
bebouwingen langs de Zeeuwse kust worden goedgekeurd.  
SP wil dat er rekening wordt gehouden met de wensen van bewoners. Toeristen komen naar 
Zeeland vanwege rust en ruimte en zoeken geen volgebouwde kust: We vrezen juist geen 
economische vooruitgang maar verlies van toerisme in plaats van dat het meer toeristen 
hierheen brengt. 

 
De SP vindt:   
-  Kustbebouwing lijkt onze kust in sneltreinvaart aan te tasten. 
-  Dat er provinciale regie moet zijn die vanuit een visie de bouw aan de kust beperkt. 
-  Dat meer grootschalige eenvormige bungalowparken aan de kust er niet moeten komen. 
-  Dat bewoners moeten kunnen meepraten over de inrichting van de kust vanwege   
   leefbaarheid en hun behoefte aan rust en ruimte in hun woonomgeving.  
- Dat lokale ondernemers geen hinder moeten ondervinden van nieuwe recreatieparken. 
 
De SP gaat ervan uit dat GS doet wat ze zegt namelijk voorkomen dat de Zeeuwse kust 

vergelijking gaat vertonen met de Belgische kust (Knokke). Daarom is het van belang te 

weten welke middelen of instrumenten de provincie ter beschikking staan om ongewenste 

kustbebouwing tegen te gaan. 

De SP maakt zich desalniettemin zorgen over de toenemende kustbebouwing en heeft 

vragen naar aanleiding van het besluit van de ministerraad dd 18 december jl. om het 

algemene verbod op kustbebouwing op te heffen door aanpassing in het Besluit algemene 

regels ruimtelijke ordening (Barro). 
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De SP fractie heeft hierover de volgende vragen: 

1. Bent u zich bewust van de onrust die onder bewoners en diverse ondernemers 

heerst? Zo ja, wat gaat u daar tegen doen?  

2. Is GS bekend met de inhoud van het besluit tot aanpassing van de Barro? Zo ja wat 

houdt dit besluit in, wanneer gaat het in en wat betekent het voor de bebouwing aan 

de kust? 

3. Klopt het dat op dit moment een vacuüm is ontstaan doordat landelijk beleid in gang 

is gezet voordat provinciaal beleid tot stand is gekomen?  

Zo ja wat is de reactie van GS hierop? 

4. Als bebouwing aan de kust nu inderdaad is toegestaan of wordt toegestaan, is GS 

dan voornemens om dit toe te laten of zelf beleid te formuleren om bebouwing te 

voorkomen tot de provinciale kustvisie gereed is? 

5.  Is er sowieso een mogelijkheid voor de provincie om in de kustvisie een verbod op 

bebouwing op te nemen? Zo ja is een dergelijk verbod ook mogelijk voor het 

binnenstedelijk gebied aan de kust? 

6. Als een verbod op kustbebouwing voor de provincie niet tot de mogelijkheden 

behoort welke middelen staan de provincie dan wel tot haar beschikking om 

kustbebouwing aan banden te leggen? 

7. Als kustbebouwing in stedelijk gebied niet onder de competentie van de provincie valt 

is de provincie dan voornemens hierbij een regiefunctie op zich te nemen? 

8. Het omgevingsplan beschrijft dat de Provincie de landschappelijke kwaliteit van de 

Zeeuwse kust bewaakt en bebouwing aan de kust wil beperken. Klopt het dat u 

bebouwing aan de kust wilt beperken? Zo ja, hoe gaat u daarvoor zorgen?  

9. Zijn er huidige plannen voor bebouwing aan de Zeeuwse kust die u ongewenst vindt?  

10. Op welke wijze kan de provincie nu ongewenste bebouwing van de Zeeuwse kust 

tegengaan?  

Namens de SP fractie: Sylvia Tuinder 
 




